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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 26 iunie  2013, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 
 

 

 

 Lucrările şedinţei încep la ora 14
00

 în prezenţa a 19 consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.1189  din 20 iunie 2013 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 26 iunie 2013, ora 14
00

, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 
 

 Prezenţi:  
       

1. Gâdea Gheorghe 

2. Badea Ionuţ 

3. Popazu Liviu 

4. Truică Liliana 

5. Stanciu Marius Viorel 

6. Pârlea Victor Constantin 

7. Oprişan Gigi 

8. Cartojan Dan Liviu 

9. Cioacă Ionuţ  

10. Măroiu Marian 

11. Bălănean Viorel  

12. Velicu Florian 

13. Ciobanu George Daniel 

14. Spoială Slav Gheorghe 

15. Cepraga Cornel Sorin 

16. Ilie Clement 

17. Dinu Cristina Elena 

18. Petcu Toma Florin 

19. Vladu Alexandru 
 

Absenţi: 

1. Dinu Ionel 

  

Preşedinte de şedinţă este domnul Popazu Liviu, ales  prin H.C.L.  nr.  227  din 30 

mai  2013. 
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Domnul Secretar Roşu Petre: Bună ziua! Astăzi, 26 iunie 2013 a fost convocată 

şedinţă ordinară, sunt prezenţi 19 consilieri. Conform Regulamentului de organizare şi 

funcţionare al Consiliului Local şedinţa este legal constituită.  

Domnul consilier Popazu Liviu: Bună ziua! Înainte de toate, vă propun să ţinem un 

moment de reculegere pentru victimele accidentului de acum câteva zile. Mulţumesc! 

Ordinea de zi cuprinde 15 proiecte de hotărâri, o informare şi în plus există 

solicitarea executivului de introducere a încă două puncte: „proiect de hotărâre privind 

nominalizarea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Giurgiu în Consiliul de 

Administraţie la S.C. APA SERVICE S.A.” şi „proiect de hotărâre privind nominalizarea 

reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Giurgiu în Consiliul de Administraţie 

la S.C. ADMINISTRAŢIA ZONEI LIBERE GIURGIU S.A.”. 

Supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi ordinea de zi a fost aprobată. 

Supun la vot procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 30 mai 2013, procesul 

verbal al şedinţei extraordinare din data 05 iunie 2013 şi procesul verbal al şedinţei 

extraordinare din data 17 iunie 2013. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea arborării drapelului naţional, a 

drapelului Municipiului Giurgiu şi a drapelului Consiliului Europei pe teritoriul 

Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre aprobarea înfrăţirii dintre Municipiul Giurgiu - 

România şi Municipiul L’Alcudia - Spania 
 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de analiză şi 

acoperire a riscurilor ce se pot produce pe teritoriul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini necesar 

concesionării directe a unui teren în suprafaţă totală de 149,00 mp., situat în 

Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Badea Ionuţ: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini pentru 

organizarea şi desfăşurarea procedurii de concesionare prin licitaţie publică a 

Bazinului Pronosport 
 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Badea Ionuţ: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea acordarea avizului de principiu 

în vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini pentru 

organizarea şi desfăşurarea procedurii de concesionare prin licitaţie publică a 

terenului în suprafaţă totală de 83,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil, cu recomandarea formulării unei declaraţii notariale pentru eliberarea terenului 

în cazul în care pierde licitaţia. 

Domnul director Trăistaru Cristian: I s-a comunicat să dea această declaraţie. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Badea Ionuţ: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea acordarea avizului de principiu 

în vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini pentru 

organizarea şi desfăşurarea procedurii de concesionare prin licitaţie publică a 

terenului în suprafaţă totală de 50,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, strada 

Portului, nr.5 
 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Badea Ionuţ: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind constatarea dreptului de proprietate 

privată a unor terenuri situate în intravilanul Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea asocierii Municipiului Giurgiu cu Societatea Comercială EXPO 

DANUBIUS S.R.L. D Giurgiu, pentru realizarea unui Centru expoziţional de 

afaceri în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Într-o şedinţă anterioară am cerut celui mai 

vechi consilier în funcţie să-mi dea un exemplu de o asociere în participaţiune benefică 

pentru municipiul Giurgiu. Din păcate, dumnealui mi-a dat ca exemplu asocierea cu 

Mucă. Poate, că între timp executivul ar fi trebuit să ne convingă că asocierile sunt 

benefice sau au fost asocieri benefice. În această situaţie, cum nu am nici o informaţie, eu 

sunt rezervat şi nu voi vota acest proiect de hotărâre. 

 Domnul primar Barbu Nicolae: Vă pot da eu un exemplu şi care este de o asociere 

în participaţiune cu rezultate, zic, destul de bune, Astra Giurgiu. Este asocierea cu Aset 

Management în vederea preluării şi împreună să organizăm competiţiile şi de divizia A, 

este tot un contract de asociere în participaţiune şi este, zic eu, destul de succes. 

Despre ce era vorba şi aş vrea să explic un pic mai pe larg vis-à-vis de acest 

proiect. Cu toţii, cel puţin la nivel declarativ, ne manifestăm intenţia de a sprijini tinerii 

întreprinzători, de a sprijini tinerii să se integreze pe piaţa din Giurgiu. 

În urmă cu o săptămână a fost un forum al tinerilor întreprinzători la Giurgiu, 

trebuia să vină doamna ministru Grapini, a venit doamna secretar de stat Anca Ionescu 

dacă nu mă înşel şi a vrut să pună accent şi să întărească până la urmă disponibilitatea 

ministerului pe care îl conduce doamna Grapini de a sprijini tinerii întreprinzători, de a fi 

alături până la urmă de cei care doresc să investească, chiar dacă sunt la început de drum. 

Au pus accent foarte mult pe aceste S.R.L.D.-uri, societăţi cu răspundere limitată – 

debutant, au foarte multe facilităţi. La vremea respectivă Patronatul Tinerilor 

Întreprinzători din Giurgiu, în cooperare şi cu sprijinul Oficiului Teritorial pentru 

Sprijinirea IMM-urilor de la Ploieşti au discutat şi au stabilit că la Giurgiu există 

oportunitate şi sunt şi fonduri de la bugetul de stat, să facă un Centru expoziţional. Sunt 

fonduri nerambursabile care trebuiesc folosite anul acesta, or da şi la anul, dar anul acesta 

încă sunt fonduri.  
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Această persoană, George Brezoi, care este directorul Oficiul Teritorial de la 

Ploieşti şi reprezentantul pe Giurgiu, până la urmă este giurgiuvean, au găsit 

oportunitatea aceasta de a face în Giurgiu un Centru expoziţional, un Centru de afaceri, 

un Centru de sprijin a tinerilor întreprinzători şi nu în ultimul rând, un incubator de 

afaceri. Un incubator de afaceri care va atrage fonduri de aproape 1 milion 600, fonduri 

nerambursabile de la Ministerul IMM-urilor, de la Ministerul Economiei – Direcţia IMM-

uri şi iniţial se gândiseră să ridice un Centru expoziţional pe locul fostei fundaţii a Băncii 

Agricole. După vizita doamnei secretar de stat s-a discutat şi au spus că oportunitatea este 

mai mare să primească fonduri pentru reparaţia şi modernizarea unei clădiri existente, 

fiindcă pentru aceasta au fonduri în acest moment. Pentru construcţie trebuia să 

folosească fondurile lor, iar după ce era gata urmau să fie ajutaţi pentru dotare şi alte 

facilităţi. 

Drept urmare, împreună şi cu doamna secretar, au văzut fosta Tipografie. După ce 

au văzut această clădire, au spus că este mai oportun să investească şi să o modernizeze 

pe banii dumnealor şi după ce o modernizează să beneficieze de fondurile care sunt date 

pe incubatorul de afaceri. În acel moment au venit cu această solicitare să facem 

asocierea cu clădirea Tipografiei, iar dânşii cu banii dumnealor să o modernizeze şi să o 

transforme într-un Centru de afaceri. Acesta este punctul şi momentul unde suntem. Ei 

trebuie să vină, noi acordăm un aviz de principiu în vederea asocierii. Ei trebuie să vină 

cu un plan de afaceri, cu o gândire, să vedem care sunt paşii următori.  

Problema se pune, facem această mişcare ca Primăria să intre în asociere, ei să 

repare acea clădire fiindcă Primăria în acest moment nu are bani să repare acea clădire. 

Asta v-o spun la modul corect şi nu mă interesează să zic că o reparăm ca să fie reparată, 

noi avem mari probleme cu cei de la Evidenţa Populaţiei că apa care se infiltrează, fiind 

corp comun cu Evidenţa Populaţiei, apa care se infiltrează prin spărturile din acoperiş se 

duce în arhiva celor de la Evidenţa Populaţiei şi avem mari probleme acolo. O să 

trebuiască măcar spatele acestei construcţii s-o reparăm cu banii noştrii, s-a ivit această 

oportunitate. 

Vedeţi dvs., s-au făcut aşa este, îmi spuneţi că s-au făcut asocieri, nu s-au făcut 

foarte multe asocieri. Care s-au făcut, s-au închis după un an, nu s-a făcut, nu s-a luat 

autorizaţie de construcţie s-au reziliat automat, deci şi în această asociere când se v-a 

ajunge se va trece un termen: dacă într-un an, un an şi jumătate nu-ţi iei autorizaţie de 

construcţie, se reziliază de drept şi o luăm de la capăt, dar este de datoria noastră să 

încercăm. Dacă vom sta reticenţi că de ce vine ăla sau de ce nu vine ăla şi facem, nu o să 

facem niciodată un pas înainte. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Incubatoare de afaceri s-au mai înfiinţat şi la 

Dunăreana şi la Consiliul Judeţean, din păcate poate eu nu sunt informat, nu prea am 

auzit de activităţi specifice. Iar în ceea ce priveşte pe doamna Grapini, faptul că şi aş vrea 

să consider că din binecuvântate pricini nu a putut să vină la Giurgiu şi nu din cauză că 

Giurgiu este un municipiu şi un judeţ nesemnificativ. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Şi noi am aşteptat-o. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Este o oportunitate pentru Consiliul Local 

dar se pune problema că este vorba de un S.R.L.-D., totuşi va avea capabilitatea şi toate 
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celelalte să susţină o asemenea activitate. Este vorba de o propunere pe 25 de ani în care 

Primăria intră cu clădirea, este foarte bine că putem găsi o soluţie, să o facem pe banii 

altora, dar în acelaşi timp mă întreb: de ce nu am face un fel de concurs de proiecte în 

care să se înscrie mai multe firme specializate în aşa ceva, nu neapărat EXPO 

DANUBIUS S.R.L.-D. şi să alegem pe urmă în funcţie de business-planul care-l produce 

fiecare firmă să putem să facem o asociere care să promoveze pe cei 25 de ani toate 

cerinţele pe care le trec şi ei aici şi care sunt interesante, întradevăr. Întreb, este totuşi 

singura firmă care are posibilitatea să facă aşa ceva? 

 Domnul primar Barbu Nicolae: De ce au făcut S.R.L.D.? Fiindcă este 

oportunitatea ca să primească fonduri, banii vin pe debutanţi. Pe genul acesta de firmă 

primesc banii de la Oficiul Teritorial pentru Sprijinirea IMM-urilor. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Da, dar e o sumă foarte mică, totuşi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, ei primesc pe mai multe, primesc în jur de 

35-40 de mii euro pe două - trei programe. Ideea este să funcţioneze ca şi incubator ca să 

primească cei 1 milion 600, de aceea le-a fost mai uşor să găsească varianta aceasta. Că 

vor primi 30, că vor primi 50, până la urmă ei îşi iau angajamentul că fac lucrul acesta. 

Este acord de principiu, dacă le tăiem elanul şi să spunem că nu vrem, la un moment dat 

ştiţi ce se întâmplă, dacă ar fi venit la Giurgiu 20 de investitori şi s-ar fi bătut în idei şi în 

proiecte, da, mi-ar fi fost şi mie uşor să spun, da, domnule îl aleg pe cel mai bun, dar 

vedeţi dvs. că apar câte unul, câte unul. Este de datoria noastră să încercăm, putem trece 

şi bine a spus domnul consilier, îi trecem că dacă într-un an nu este autorizat, deci nu 

face, se reziliază automat. Atunci ştim o treabă, dacă este serios sau nu este, dacă poate să 

facă sau nu poate să facă, nici nu ţinem blocat, nici nu câştigăm bani acum după această 

clădire fiindcă este dată în folosinţă gratuită unui S.R.L. care atât face, o are în atribuire 

gratuită. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Referitor la ce a spus domnul Primar, m-

am uitat în ce a scris în cererea dânşilor şi nu scrie nici unde sau poate nu am văzut eu, că 

dânşii se obligă într-un fel sau altul să recondiţioneze această clădire, să o reabiliteze, ba 

mai mult decât atât în referatul domnului primar scrie că la acest moment acest spaţiu are 

o asociere cu Tipografia Kronos S.R.L. cu o valabilitate până la 29.11.2013 cu 

posibilitatea reducerii termenului de valabilitate, în cazul în care asociatul prim, 

respectiv, municipiul Giurgiu, va începe lucrările de modernizare. 

Mai aveam o întrebare, dacă ei nu au venit cu o propunere pe acest contract de 

asociere în participaţiune de procent, Primăria, executivul are un procent, în vedere? S-au 

gândit la ceva anume? Nu se specifică. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este aviz de principiu. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Da şi în avizul de principiu se poate trece 

un procent. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Toate lucrurile acestea cu asocierea sau ceea ce se 

face, urmează etapa a doua când vom veni să semnăm contractul, venim cu el în Consiliu 

şi atunci spune, dă 5, dă 10, nu dă nimic, suportăm, ce suportă, suportă dânşii tot, fac 

gratuit pentru Primărie nu ştiu câte manifestări pe an, idea este, trebuie să ştim de unde 

plecăm. Acum se pune problema dacă facem sau nu facem: da sau nu. După acest lucru 
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urmează faza a doua, ei vin cu proiect cu ce vor să facă, vin cu date clare, venim în faţa 

Consiliului şi spunem ce vor să facă. Ei au venit şi au întrebat: domnule putem să ne 

apucăm să mergem să purtăm, că ei la rândul lor, pe baza acestui acord de principiu al 

nostru ei fac demararea procesului la Oficiul Teritorial pentru Sprijinirea IMM-urilor. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Asta au specificat în cererea lor pe care 

frumos au formulat-o către Primărie, nu au zis niciunde că au intenţia să reabiliteze 

această clădire. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Tot ce s-a discutat, asta a fost, când am fost cu 

doamna secretar de stat, asta s-a discutat. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Dar de ce nu au scris? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunt debutanţi, până la urmă au făcut o cerere. 

Ideea este, este prima fază, aici este toată treabă, dacă dorim acest tip de asociere şi să le 

dăm o şansă să meargă cu acest credit, trebuie s-o pună la dosar că, uite am găsit, sunt de 

acord de principiu, Primăria Giurgiu să facem lucrul acesta, ne apucăm mai departe. Ei se 

duc la Oficiul Teritorial şi discută dacă li se acordă şi ce fonduri li se acordă, după aceea 

trebuie să vină cu proiect de modernizare, trebuie să vină cu tot şi după aceea venim în 

faţa Consiliului şi spunem, da domnule, uite, oamenii fac lucrul ăsta, ăsta, pornim sau nu 

pornim la drum. O să fie contract, o să fie prin Consiliu, este vorba de acord de principiu, 

idea este pornim sau nu pornim, aici e toată treaba. 

Domnul consilier Ilie Clement: De acord cu dvs. domnule primar, astea sunt 

presupuneri, că mâine, poimâine or să vină ei cu nu ştiu ce oferte. Dar mă întreb: de ce au 

cerut 25 de ani? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Trebuia cerut. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Până la urmă haideţi să vedem despre ce este 

vorba, este vorba despre o asociere între un S.R.L.D. şi Primărie. Acum, problema care se 

pune, zic că este corect de a da o şansă şi tinerilor pentru viitor, să intre într-o afecere, dar 

să nu zicem din start că pălăria ar fi prea mare pentru ei. Eu vin cu o propunere ca în 

această asociere de exemplu, să intre şi Camera de Comerţ Giurgiu care este 

reprezentativă pentru tot mediul de afaceri din Giurgiu şi eu zic că are şi o experienţă în 

organizarea de astfel de manifestări, atunci nu cred că ar fi nici un fel de problemă că s-ar 

face şi acest proiect. În continuare vă spun şi cu acest S.R.L.D. sau cu altul, nu contează, 

trebuie să dăm o şansă şi tinerilor să intre în afaceri. Eu aş propune, dacă aţi fi de acord, 

să putem să cooptăm şi Camera de Comerţ în acest proiect. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Singurul impediment, nu neg faptul că până la 

urmă punctul şi polul important şi rolul Camerei de Comerţ, ideea este ca dânşii să 

dorească să intre în această asociere. Deci, noi putem trece aici să discutăm şi cu Camera 

de Comerţ. Dacă o să zică domnul preşedinte că nu doreşte? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Să-i întrebăm totuşi, dacă nu, putem să luăm o 

hotărâre să amânăm proiectul până vom avea şi acordul Camerei de Comerţ, dar din ceea 

ce ştiu eu, Camera de Comerţ este deschisă pentru astfel de proiecte. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Atunci treceţi direct să se coopteze şi Camera de 

Comerţ. Timpul nu este foarte darnic cu noi, este iulie, august, dacă depun când depun, 

ne mai hotărâm, până semnăm contractul ne ducem în noiembrie, dacă mai amânăm odată 
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acordul de principiu şi mai stăm o lună până semnăm şi încă o lună cât aşteptăm, sunt trei 

luni, ne ducem în septembrie. Nu ştiu, banii trebuiesc cheltuiţi sau ce vor ei să facă anul 

acesta. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Ideea este să fie totuşi cineva care poate să 

desfăşoare această activitate şi cunoaştem că Camera de Comerţ Giurgiu a organizat 

diverse expoziţii în Giurgiu şi le-a făcut la un nivel bun. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Atunci să mai trecem un articol. 

Domnul secretar Roşu Petre: Să trecem un alineat 2.  

Domnul director Trăistaru Cristian: Aceasta este doar o scrisoare de intenţie pe 

care dorim s-o analizaţi. Ca să putem să vă răspundem la celelalte întrebări ale dvs. 

trebuie să avem acest aviz, adică, ca să putem să facem un caiet de sarcini, să scriem ce 

condiţii, pe termen, valoare şi restul de investiţii pe care urmează să le facă, trebuie să 

avem un aviz de principiu din partea dvs. şi după aceea urmează să demarăm restul de 

procedură. Dacă nu avem avizul, nu putem să facem nici raportul de evaluare şi nici 

celelalte condiţii pe care trebuie să le prindem în contract. 

Domnul secretar Roşu Petre: În cazul avizului se poate coopta şi Camera de 

Comerţ, întrebându-i dacă sunt de acord., asta este la alineatul 2. 

Domnul consilier Velicu Florian: Am tot auzit aici discuţii de contracte mai vechi 

făcute, contracte de asociere în participaţiune făcute de municipalitate de-a lungul 

timpului. Într-adevăr au fost foarte multe contracte care s-au dovedit a fi un eşec şi 

părerea mea este, începând de la termenul destul de lung de 25 de ani şi până la 

experienţa acestei societăţi care după cum se vede, toată lumea încearcă să ne convingă 

că este cea mai bună soluţie. Eu zic că ar trebui să discutăm mai întâi, aşa cum a spus şi 

domnul Vladu, cu Camera de Comerţ, s-o cooptăm în această asociere.  

După câte ştiu eu, există şi la Consiliul Judeţean o asemenea instituţie care se 

ocupă de incubatorul de afaceri şi de prelucrarea şi de pregătirea oamenilor în domeniul 

afacerilor. Este vorba de cine are toate convingerile că este cea mai bună soluţie această 

firmă, dacă cineva ne convinge că experienţa acestei firme sau persoanele care se ocupă 

de această societate pentru administrarea ei, ar fi cele mai bune în domeniu, eu sunt de 

acord. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 2 voturi pentru. Împotrivă? 9 voturi 

împotrivă. Abţineri? 8 abţineri. 

Domnul secretar Roşu Petre: Să supunem cu amendamentul propus de domnul 

Vladu. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Domnule secretar vă rog să formulaţi un 

amendament privind cooptarea Camerei de Comerţ. 

Domnul secretar Roşu Petre: La proiectul iniţial, domnul viceprimar Vladu a 

propus amendamentul cooptării Camerei de Comerţ în asociere, fără a avea în acest 

moment acordul lor. Deci la art.1 se mai introduce un alineat 2 care va avea următorul 

conţinut: “Se va solicita acordul Camerei de Comerţ a judeţului Giurgiu în vederea 

participării la asociere.” 
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Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat cu amendamentul formulat de domnul secretar. Cine este 

pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 abţinere. 

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării unei finanţări locale 

în vederea derulării evenimentului „Descoperă Rowmania”, în Municipiul 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. Dacă se poate, cineva să ne explice şi nouă ce înseamnă  „Rowmania”. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Acum, să ne explice cineva ce ce înseamnă  

„Rowmania”. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este denumirea dată de Ivan Patzaichin, la proxima 

întâlnire îl voi întreba. Este până la urmă, o denumire. 

Doamna Delia Vîrban: Sau poate să facă referire la mania unora de a conduce 

caiac, canoe. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ce înseamnă “row”? 

Doamna Meca Ianca: Înseamnă a vâsli. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Asta înseamnă, mania de a vâsli. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Giurgiu a fost unul din oraşele care în 

decursul istoriei a avut câteva vârfuri extrem de importante care a avut rezultate deosebite 

în campionatele naţionale şi unul din sporturi, cum ştiţi foarte bine, ştiu şi părinţii dvs. şi 

dvs. a fost popice. Pe lângă popice care s-au desfiinţat, nu mai există, a existat în Giurgiu 

pe Canalul Plantelor, a existat mai multe ambarcaţiuni şi o hală în care erau depozitate 

caiac – canoe, practic s-au desfăşurat diverse antrenamente. Giurgiu după un studiu are 

condiţii extraordinar de bune pentru campionate naţionale şi internaţionale pe canalul de 

la Mocanu – Mocănaşu. Este un început deosebit pentru Giurgiu să-şi dezvolte această 

activitate şi s-o extindă, mai ales având în vedere că este aproape de Bucureşti, Dunărea e 

lângă Bucureşti şi putem să dezvoltăm această activitate. De asemenea, eu zic, cu 

începerea aceastei activităţi se poate dezvolta şi marina aceea de lângă Fabrica de Zahăr, 

Portul de mici ambarcaţiuni. Eu sunt de acord şi consider de bun augur să înceapă această 

activitate. Vă mulţumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Şi eu aş vrea să completez cele spuse de domnul 

Spoială. Giurgiu mai are tradiţie în ceva, a fost primul Club Nautic Român înfiinţat la 

Giurgiu în 1870, în jurul acestui an. Este păcat că suntem oraş la Dunăre şi nu avem un 

Club de Sporturi Nautice. Să sperăm că împreună cu Ivan Patzaichin, cu Federaţia 

Română de Sporturi Nautice şi Federaţia Bulgară, Comitetul Olimpic Român, român şi 

bulgar şi cu cele două oraşe, să realizăm un canal olimpic la Giurgiu în zona Malu Roşu. 
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Există intenţie, Ivan Patzaichin a mai fost în urmă cu 3 – 4 ani, a mai purtat această 

discuţie vis-à-vis de realizarea unui canal olimpic. Acea locaţie este mult mai propice 

pentru acest proiect, după ce în ianuarie 2014 vom începe să pregătim proiecte pentru 

depunerea în vederea obţinerii de finanţări, avem în vedere şi acest obiectiv. Este un 

proiect transfrontalier, un proiect regional şi eu cred că va avea şi suportul autorităţilor 

române de a finanţa această investiţie şi nu o spun doar că Giurgiu e frumos şi Giurgiu 

are el atracţie sau are experienţă sau până la urmă e oportunitatea la Giurgiu că există 

Giurgiu. 

La ora actuală loturile de caiac-canoe, loturile de skif, de sporturi nautice se 

antrenează fie pe Snagov unde este o aglomerare mare de ambarcaţiuni şi nu mai există 

cadru propice pentru acest antrenament sau undeva la Orşova direct pe Dunăre, care la fel 

datorită scăderii şi creşterii debitelor apelor în zonă şi până la urmă fiind o coadă aşa, de 

lac de Dunăre, în dreptul localităţii Orşova, se adună şi foarte multe gunoaie în zona 

respectivă, când sunt ploi vin, discutam cu Ivan Patzaichin şi spunea lucrul acesta. Deci 

poate să fie o oportunitate Giurgiu. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Este o oportunitate pentru Giurgiu. Să-l aduci 

pe Ivan Patzaichin la Giurgiu nu este chiar aşa de uşor. Ştim cu toţii ce a însemnat în 

sportul românesc. În aldoilea rând vreau să spun că avem apă, dar nu avem ambarcaţiuni, 

acesta cred că este şi primul pas prin care cu o mediatizare bună Bucureştiul va fi atras 

mai mult de Giurgiu decât de Snagov cum spunea şi domnul Primar. 

În al treilea rând vreau să vă spun nu este o sumă extraordinar de mare care să 

spunem că ne-ar da peste cap planurile Primăriei, dar cred că efectul acestei acţiuni va fi 

mult mai mare decât suma aceasta pe care noi o aprobăm, aşa că P.P.-ul va vota pentru 

acest proiect. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Mai mult decât atât susţinem acest 

proiect, mai ales că vom lua contact cu o nouă ambarcaţiune pe care nu am văzut-o şi noi 

niciodată, canotca, nu e canoe, nu e barcă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ţine până la 10 persoane, deci e stabilă. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar în sumă 

de 13.000, lei Asociaţiei Sportive BASCHET GIURGIU, reprezentantă legală a 

echipei de baschet Divizia A - Clubul Sportiv Şcolar Giurgiu 
 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului de 

venituri şi cheltuieli pe anul 2013 
 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 

proprii şi subvenţii pe anul 2013 
 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar pentru Casa de Ajutor Reciproc a Pensionarilor Giurgiu 
 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 3 

abţineri. 

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei şi 

Statului de funcţii ale Direcţiei de Asistenţă Socială Giurgiu 
 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 16: proiect de hotărâre privind nominalizarea reprezentanţilor 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu în Consiliul de Administraţie la S.C. 

APA SERVICE S.A. 
 

Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind nominalizarea reprezentanţilor 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu în Consiliul de Administraţie la S.C. 

ADMINISTRAŢIA ZONEI LIBERE GIURGIU S.A. 
 

Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba de domnul Mardare Cristian, nu de 

Mardale. 

Domnul consilier Petcu Toma Florin: Aş vrea să fac şi eu modificare: în locul 

doamnei Mirela Ciulacu îl propunem domnul Şoavă Ionuţ. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Am înţeles că doamna Ciulacu şi-a declinat 

apartenenţa la acest organism 

Domnul consilier Popazu Liviu: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat cu modificările propuse. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Domnul consilier Popazu Liviu: La ordinea de zi mai avem: 
 

Informare privind scrisoarea de mulţumire a domnişoarei Slăvescu Diana, 

studentă în anul III la facultatea de Electronică Telecomunicaţii şi Tehnologia 

Informaţiei din cadrul Universităţii Politehnice Bucureşti 
 

şi 
 

Raport de activitate al Primarului Municipiului Giurgiu în perioada iunie – 

decembrie 2012, dacă sunt discuţii?   

Nu sunt discuţii. 
 

Vă mulţumesc, declar şedinţa închisă. 
 

 Nemaifiind probleme, şedinţa se încheie la ora 14
50

.
 

 

 P R E Ş E D I N T E, 

 

                     Popazu Liviu                      SECRETAR, 

 

                      Roşu Petre       ÎNTOCMIT, 

 

                               Stanciu Violeta 


